
اردوگاه آبی

 فریبا: جوما باید در تهران می ماند 
و تمرین می کرد

بهتـــاش فریبا معتقد اســـت کـــه تیم موســـیمانه در 
برخی پســـت ها بشـــدت احســـاس نیاز می کند: »در 
حـــال حاضـــر با این سیســـتمی کـــه موســـیمانه بازی 
می کند ما هـــم وینگر می خواهیم هـــم هافبک و هم 
مهاجم ســـرعتی اما ایـــن را هم باید در نظـــر بگیریم 
کـــه در نیم فصـــل بازیکـــن کمتـــر پیـــدا می شـــود. به 
اعتقـــاد من اگـــر مهـــرداد محمدی مصدوم نمی شـــد 
در بحـــث بازیکـــن ســـرعتی خیلـــی می توانســـت به 
مـــا کمـــک کنـــد.« فریبـــا در واکنـــش بـــه اینکـــه از 
تعویض هـــای موســـیمانه ایـــراد گرفتـــه شـــده گفت: 
»تا ســـر تمرین نباشـــید و وضعیت بازیکنان را نبینید 
متوجـــه نمی شـــوید کـــه چه در ســـر مربـــی می گذرد 
امـــا باید قبـــول کنیم که دســـت کادر فنی اســـتقلال 
بســـته اســـت.« فریبا از تعطیلـــی 8روزه تمرینات هم 
انتقـــاد دارد: »بـــا ایـــن مصدوم ها و اینکه موســـیمانه 
بارهـــا اعـــلام کـــرده بدنســـازی پیش فصـــل ضعیـــف 
بـــوده، چگونـــه تمرینـــات هشـــت روز تعطیل شـــده 
اســـت؟ اگر هم قرار بوده تمرینـــات این مدت تعطیل 
باشـــد ما یک تعطیلـــی فعال داریـــم که آنالیـــز بدنی 
بازیکنـــان قبـــل از رفتـــن انجـــام می گیـــرد و بـــه آنها 
برنامه می دهند و بعد از بازگشـــت بـــه تمرینات آنالیز 
دوباره صـــورت گیرد. همین مهاجم ما مســـعود جوما 
از نظر بدنی ضعیف اســـت. او بایـــد در تهران می ماند 
و اختصاصـــی کار می کـــرد. در حال حاضر به دســـت 
آوردن قهرمانی خیلی ســـخت اســـت و باید استقلال 

تلاش کنـــد جایگاهـــش را در جدول ارتقـــا دهد.«
 

فرصت 9 روزه برای آماده سازی
ســـؤالاتی برای پیشکســـوتان اســـتقلال به وجود آمده 
که چرا تمرینات اســـتقلال 8 روز تعطیل شـــده اســـت. 
در همیـــن راســـتا اعـــلام شـــده موســـیمانه و کادرفنی 
اســـتقلال براســـاس آنالیـــزی که داشـــتند بـــا توجه به 
میـــزان خســـتگی و  میانگین ســـنی بالای تیـــم تصمیم 
بـــه تعطیلـــی هشـــت روزه تمرینـــات گرفته انـــد. قـــرار 
اســـت بعـــد از پایـــان تعطیـــلات بلافاصلـــه تمرینـــات 
اســـتقلال آغاز شـــود و آبی ها بـــرای نیم فصـــل دوم کار 
خـــود را شـــروع کنند. قرار اســـت از 22دی مـــاه دوباره 
تمرینـــات اســـتقلال از ســـر گرفته شـــود و بـــا توجه به 
اینکـــه آبی هـــا یکم اســـفند با تیـــم شـــمس آذر قزوین 
بـــازی دارنـــد تنهـــا 9روز فرصت هســـت که اســـتقلال 
بتوانـــد از زمان باقیمانـــده نیم فصل برای آماده ســـازی 

خود بهـــره بگیرد.
 

منیعی: جای یک بزرگتر روی 
نیمکت خالی است

میثم منیعی، پیشکســـوت اســـتقلال درباره شـــرایط 
ایـــن تیم گفتـــه: »البتـــه من خـــودم را پیشکســـوت 
اســـتقلال نمی دانـــم امـــا اگـــر بخواهیـــم درســـت 
قضـــاوت کنیم بایـــد بگویم که اســـتقلال نتوانســـته 
در ساختارســـازی پیشکســـوتان مثل پرسپولیس کار 
کند. استقلال مشـــکلات زیادی دارد که باید برطرف 
شـــود. به اعتقاد من یـــک بزرگتر بایـــد روی نیمکت 
بنشـــیند و کار را مدیریت کند. هر دفعه مربی عوض 
می شـــود اما جای یک بزرگ تر در کادر فنی اســـتقلال 

خالی اســـت.«
 

باشگاه استقلال به دنبال محبی نبود

طی روزهـــای اخیر خبرهـــای متعددی دربـــاره احتمال 
بازگشـــت محبـــی بـــه اســـتقلال منتشـــر شـــد و حتی 
این بازیکـــن در مصاحبـــه ای اعلام کرد کـــه رقم صدور 
رضایتنامه اش بســـیار بالا اســـت و باشـــگاه اســـتقلال 
نمی توانـــد ایـــن عـــدد را پرداخـــت کند. ایـــن اظهارات 
درحالی نگاه ها را به ســـمت و ســـوی خـــود جلب کرده 
که باشـــگاه اســـتقلال طـــی روزهـــا و هفته هـــای اخیر 
هیـــچ مذاکره ای بـــا محمد محبی نداشـــته و حتی این 
موضوع را پیگیری هم نکرده اســـت، چراکه مســـئولان 
ایـــن باشـــگاه نیز به خوبـــی می دانند کـــه محبی تحت 
قـــرارداد بـــا باشـــگاه روســـتوف اســـت. ضمـــن اینکـــه 
محبی چند بـــار در مصاحبه های خود گفتـــه بود برای 
بازگشـــت به لیگ ایـــران برنامه ای ندارد و با اســـتناد به 
ایـــن اظهـــارات باشـــگاه اســـتقلال عملاً هیـــچ اقدامی 
در راســـتای بازگردانـــدن بازیکـــن ســـابق خـــود انجام 

نداده اســـت. 
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روابط خوب سهراب و موسیمانه

بختیاری زاده در استقلال می ماند
 باشگاه استقلال پیشنهاد ها را بررسی می کند

سامان فلاح به دنبال تیم جدید
بـــا شـــروع نقـــل و انتقـــالات نیم فصـــل 
شـــایعات متعـــددی دربـــاره جدایی برخی 
اعضـــای کادر فنـــی بـــه گوش می رســـد. از 
بهزاد غلامپـــور گرفتـــه تا محمد نـــوازی و 

ســـهراب بختیـــاری زاده.
 این شـــایعات اما از سوی باشگاه استقلال 
مورد تأییـــد قـــرار نگرفته و تـــا کنون هیچ 
یـــک از اعضـــای کادرفنـــی قـــرار نیســـت 
همکاری خود را با باشـــگاه اســـتقلال قطع 

 . کنند
نکتـــه بســـیار عجیـــب این اســـت کـــه در 
شـــایعات نـــام ســـهراب بختیـــاری زاده نیز 
مطرح شـــده ، در حالی که روابط نزدیکی 
میـــان او و موســـیمانه برقـــرار اســـت و 
ســـرمربی اســـتقلال بنای قطع همکاری با 
ایـــن مربی را که مدتی به عنوان ســـرمربی 
موقت نیز در استقلال فعالیت کرد، ندارد. 
جدایی محمد نوازی نیز از اســـتقلال خبر 
درســـتی نیست و به گفته مسئولان باشگاه 

اســـتقلال این مربی به کار خود 
ادامـــه خواهد داد. 

بنابراین در نیم فصـــل دوم هم 
شـــاهد تداوم حضور ســـهراب 
اســـتقلال  در  بختیـــاری زاده 
خواهیـــم بـــود و هـــم محمـــد 

نـــوازی. دربـــاره بهـــزاد غلامپـــور 
البتـــه شـــک و تردیدهایـــی وجـــود دارد و 
ممکـــن اســـت مربـــی دروازه بان هـــای 
اســـتقلال از ایـــن تیم جدا شـــود. هرچند 
کـــه موســـیمانه دربـــاره جدایـــی غلامپور 
نیز هیـــچ اظهارنظـــر قطعی انجـــام نداده 
اســـت. بـــه هرحـــال شـــنبه هفتـــه آینده 
تمرینـــات اســـتقلال بـــه طور رســـمی آغاز 
خواهد شـــد و بایـــد تـــا آن روز منتظر ماند 
و تعـــداد حاضران در کادر فنی را شـــمارش 
کـــرد. قطعاً آن روز مشـــخص خواهد شـــد 
کـــه ایـــن چهره هـــا در اســـتقلال خواهند 

یـــا خیر؟! بود 

ســامان فــلاح، مدافعــی که ابتــدای فصل 
بــا رقــم قابــل توجهی به اســتقلال ملحق 
اول  نیــم فصــل  در  نتوانســت  شــد، 

انتظــارات را بــرآورده ســازد.
حضــور  ن  زمــا ز  ا یکــن  ز با یــن  ا  
ترکیــب  در  نتوانســته  موســیمانه 
اســتقلال قــرار بگیــرد و ســرمربی 
یــل  تما وز  مــر ا بــه  تــا  ل  ســتقلا ا
ــلاح از  ــه ف ــازی دادن ب ــه ب ــی ب آنچنان
خــود نشــان نداده اســت. البتــه اینکه 
در نیم فصــل دوم شــرایط بــه چــه شــکلی 
باشــد روشــن نیســت و شــاید  موســیمانه 
بــه فــلاح بــازی دهــد امــا ایــن بازیکــن در 
ــه  پــی جدایــی اســت و ایــن موضــوع را ب
مدیــران باشــگاه اســتقلال هــم اعــلام 

کــرده اســت. 
امــا مســئولان در باشــگاه اســتقلال بــه 
فــلاح گفته انــد کــه فقــط در شــرایطی 
رضایتنامــه اش را صــادر خواهنــد کــرد 

کــه تیــم خواهانــش بتوانــد انتظــارات 
ــازد و در  ــرآورده س ــگاه را ب ــن باش ــی ای مال
غیــر ایــن صــورت راضــی بــه جدایــی او از 

اســتقلال نخواهنــد شــد. 
فــلاح قبــل از اینکــه بــه اســتقلال بیایــد، 
از لحــاظ فنــی وضعیــت بســیار ایده آلــی 
پیــکان و گل گهــر جــزو  داشــت و در 
بهتریــن بازیکنــان محســوب می شــد امــا 

فــلاح در اســتقلال هیــچ گاه بــه یــک 
ــد. ــل نش ــوری تبدی ــع مح مداف

خ داده فــلاح   اینکــه چــه اتفاقــی ر
از یــک مدافــع کلیــدی در تیم هــای 

ــه یــک مدافــع نیمکت نشــین در  دیگــر ب
حــال جدایــی در اســتقلال تبدیل شــده، 
ــن  ــن بازیک ــی ای ــی ذات ــه توانای ــالاً ب احتم
برمی گــردد و شــاید اصــولاً او نیــز در زمــره 
بازیکنانــی اســت که چندان بــا معیارهای 
بــازی در تیــم بزرگــی همچــون اســتقلال 

جــور نیســت.
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نامجو مطلق: این تساوی ها برای استقلال دردسرساز می شود

سیستم انتخابات فدراسیون عادلانه نیست

 
در آخریـــن بـــازی نیم فصـــل لیـــگ 
بیســـت و چهـــارم ترمـــز اســـتقلال 
این بار توســـط ســـپاهانی ها کشیده 
شد تا شـــاگردان موســـیمانه باز هم 
در حســـرت برد بمانند. در شـــرایطی 
که بـــه نظر می رســـد این تســـاوی ها 
دردی از اســـتقلال موســـیمانه دوا 
مطلـــق  مجو نا مجیـــد   ، نمی کنـــد
انتظـــار  نیـــز  آبی هـــا  پیشکســـوت 
آفریقایـــی  ســـرمربی  از  بیشـــتری 
دارد و او نیـــز بـــر ایـــن باور اســـت که 
تســـاوی های تکراری برای اســـتقلال 

گره گشـــا نخواهـــد بـــود.
 

 روند استقلال را چطور 
می بینید، تساوی در این مقطع 

می تواند دردی از تیم دوا 
می کند یا حکم باخت دارد؟

بـــا توجـــه بـــه زمـــان مناســـبی کـــه 
داشـــت،  اختیـــار  در  موســـیمانه 
می توانســـت تغییـــرات بیشـــتری در 
اســـتقلال ایجـــاد کند و به شـــخصه 
تیـــم  بـــود.  بیشـــتر  او  از  انتظـــارم 
پتانســـیل فنی خوبـــی دارد اما ترس 
از باخـــت باعـــث شـــده اســـتقلال 
چشمنواز بازی نکند. در حال حاضر 
تیـــم نوســـان دارد و یکـــی، دو بـــازی 
خوب اســـت و دوباره به شرایط اولیه 
برمی گـــردد کـــه این روند اصـــلاً برای 
تیـــم بزرگـــی مثـــل اســـتقلال خوب 

نیســـت. اگـــر اســـتقلال بازی هـــای 
اخیـــر را می برد، شـــرایط خیلی فرق 
می کـــرد و می توانســـت بـــا جایـــگاه 
را  نیم فصـــل  جـــدول،  در  بهتـــری 
تمام کنـــد اما ایـــن نتایـــج در ادامه 
حتماً کار را برای اســـتقلال سخت تر 
خواهد کـــرد و برای تیم دردسرســـاز 
خواهد شـــد. به شـــخصه انتظار من 
در بازی های اخیر بیشـــتر از اینها بود 

کـــه برآورده نشـــد.
 برگزاری بازی با سپاهان 

در آزادی می توانست روند 
نتیجه گیری را تغییر دهد؟

ای کاش مجـــوز بـــازی در آزادی صادر 
می شـــد. با توجه به اینکه می گفتند 
همه چیـــز مهیا اســـت، چـــه دلیلی 
داشـــت که این بـــازی را به ورزشـــگاه 
شـــهرقدس منتقـــل کننـــد؟ اگر این 
بازی در ورزشـــگاه آزادی بود، شرایط 
بـــرای اســـتقلال راحت تـــر بـــود و با 
توجه به حضور تماشـــاگران بیشـــتر، 
انگیزه بازیکنان ما مضاعف می شـــد.

 با توجه به اینکه فصل قبل 
هم همین بازیکنان در تیم 

حضور داشتند، مشکل 
گلزنی استقلال از کجا نشأت 

می گیرد؟
فصـــل پیش انســـجام تیمی نســـبت 
به این فصل بیشـــتر بود. فصل قبل 
بســـیاری از بازی هـــا را یـــک بـــر صفر 
می بردیـــم و فقط مهاجمـــان نبودند 
کـــه گل می زدنـــد و باقـــی بازیکنـــان 
هـــم کمـــک می کردنـــد، بـــه همین 

خاطـــر هـــم می گویـــم که انســـجام 
تیـــم بیشـــتر بـــود. نمی شـــود منکر 
این شـــد که اســـتقلال در فاز حمله 
و گلزنی ضعـــف دارد، مضاف بر اینکه 
تیـــم بازیســـاز خوبـــی هم نـــدارد که 
بتوانـــد موقعیت هـــای خوبـــی خلق 
کنـــد؛ بازیکنـــی مثـــل جانواریـــو یـــا 
مجتبـــی جبـــاری که طـــراح حملات 
تیم باشـــند و بتوانند بموقع به بازی 
ســـرعت داده یا ســـرعت بـــازی را کم 
کننـــد. درحـــال حاضر مشـــکل تیم 

این اســـت کـــه اســـتقلال نمی تواند 
موقعیت هـــای زیـــادی روی دروازه 
حریفان ایجـــاد کند کـــه مهاجمان 
2 تا را بیـــرون زده و حداقـــل یکی را 

. کنند گل 
 رفتن شهریاری تا چه اندازه 
می تواند به استقلال کمک 

کند؟
شـــهریاری انسان بسیار خوبی است 
امـــا بحث مدیریت تیـــم بزرگی مثل 
بایـــد  و  می کنـــد  فـــرق  اســـتقلال 
بتوانـــی همه چیـــز را تحـــت کنترل 
خـــودت بگیـــری کـــه عمـــلاً در این 
9-8 ماه مدیریت خوبی از شهریاری 
ندیدیم. او آدم خوبـــی بود اما برای 
اســـتقلال مفیـــد نبـــود. امیـــدوارم 
مدیر جدید در حد اســـتقلال باشد 
و بتواند با تصمیمات درســـت تیم را 

از ایـــن حـــال و روز در بیاورد.
 کمی از استقلال فاصله 

بگیریم. انتخابات پیش روی 
فدراسیون فوتبال را چطور 

می بینید؟
در فوتبـــال سیســـتمی وجـــود دارد 
که بـــا توجه بـــه اساســـنامه، رئیس 
فعلی فدراســـیون شـــانس بیشتری 
نســـبت بـــه باقـــی کاندیداهـــا دارد 
چراکه رأی دهندگان همگی از ارکان 
فدراســـیون فعلـــی هســـتند کـــه به 
نظرم این موضوع درســـت نیست و 
برای انتخابات عادلانه باید شرایطی 
برابر بـــرای همـــه کاندیداهـــا وجود 
داشـــته باشـــد که هرکســـی می آید 
بر اســـاس توانایی هایش ســـنجیده 
شود، نه بر اســـاس معیارهای دیگر. 
باید نوع رأی گیری عوض شـــود. این 
سیســـتم با توجه بـــه درگیـــر بودن 
رأی دهندگان در فدراســـیون فوتبال 
نمی توانـــد بـــرای ســـایر کاندیداهـــا 
عادلانه باشـــد. منظور من این است 
که افرادی باید در رأی گیری شرکت 
کننـــد کـــه خودشـــان زیرمجموعه 
فدراســـیون فوتبال کنونی نباشـــند. 
این گونـــه یـــک انتخابـــات عادلانـــه 

برگزار خواهد شـــد.

مدیـــران باشـــگاه اســـتقلال در کنـــار آنکـــه 
بایـــد انتقادهـــای ریز و درشـــت هـــواداران و 
پیشکسوتان خود را به واسطه نتایجی که در 
نیم فصل اول به دســـت آورده انـــد، مدیریت 
کنند و بـــه نحوی از کنـــار آن بگذرنـــد، باید 
منابع مالی مناســـب برای حضوری فعال در 

نقل و انتقـــالات را نیـــز تأمین کنند.
پرواضـــح اســـت که عـــرض انـــدام در نقل و 
انتقـــالات نیم فصل بـــدون داشـــتن بودجه 
کافـــی ممکـــن نیســـت و مالـــکان باشـــگاه 
اســـتقلال باید پیـــش از ورود بـــه این عرصه 

منابع مالـــی را تأمیـــن کنند.

وضعیت کنونی اســـتقلال به گونه ای اســـت 
که هیـــچ جای خالـــی برای جـــذب بازیکن 
خارجی یـــا داخلی جدید ندارد و اگر بخواهد 
در راســـتای جـــذب بازیکن خارجـــی اقدام 
کنـــد بایـــد یکـــی از بازیکنـــان خـــود را کنار 

بگذارد.
گفتـــه شـــده بلانکو در لیســـت خـــروج قرار 
خواهد گرفت، هرچند که باشـــگاه استقلال 
تا کنـــون این خبـــر را بـــه طور رســـمی تأیید 
نکرده  اســـت امـــا اگر چنین خبـــری صحت 
داشـــته باشد، باشـــگاه اســـتقلال باید تمام 
مطالبات ایـــن مهاجم را پرداخـــت کند چرا 
کـــه اگر مبالغ باقـــی مانده از قـــرارداد بلانکو 
عینـــاً پرداخت نشـــود یـــا این بازیکن بر ســـر 
دریافـــت مبلـــغ کمتری بـــا اســـتقلال توافق 
نکنـــد، آن گاه یک پرونده مالـــی قطور دیگر 
به گردن باشـــگاه اســـتقلال خواهـــد افتاد و 

پای فیفا وســـط خواهـــد آمد.
ماجـــرای بیرون گذاشـــتن آرمـــان رمضانی و 

علیرضا کوشـــکی نیز از اســـتقلال به همین 
منـــوال خواهـــد بـــود و باشـــگاه اســـتقلال 
بایـــد این دو بازیکـــن را نیز راضـــی کند. کما 
اینکـــه از قـــول کوشـــکی این خبر دســـت به 
دســـت شد که باشـــگاه اســـتقلال باید تمام 
مطالبـــات مربوط به فصول آینـــده اش را که 
حـــدود 30 میلیارد تومان اســـت، بپـــردازد تا 
او راضـــی به فســـخ قرارداد شـــود. حـــال اگر 
ایـــن بازیکنان رفتار دوســـتانه ای با باشـــگاه 
داشـــته باشند می شـــود نام آنها را با دشواری 
کمتـــری از فهرســـت کنـــار گذاشـــت امـــا تا 
کنـــون کـــه این گونه نبـــوده و هریـــک از این 
بازیکنـــان یک ســـاز می زننـــد تا کار باشـــگاه 
اســـتقلال برای جذب بازیکن جدیـــد به اما 

و اگـــر بیفتد.
از طرفـــی اگـــر هیـــأت رئیســـه فدراســـیون 
فوتبال بـــا افزایش تعـــداد بازیکنان خارجی 
برای تیم هـــای لیـــگ برتری موافقـــت کند، 
ممکـــن اســـت مشـــکل اســـتقلال برطـــرف 

شـــود و بدون اینکه نیازی بـــه توافق مالی با 
بازیکنان نامبرده باشد، باشـــگاه در راستای 
جـــذب بازیکـــن خارجـــی جدیـــد اقدامات 
لازم را انجـــام دهـــد امـــا هنـــوز تکلیـــف این 
موضوع مهم نیز مشـــخص نیســـت وهیأت 
رئیســـه فدراســـیون فوتبال در شـــرایطی که 
بشـــدت درگیر انتخابات فدراسیون فوتبال 
اســـت، تصمیمـــی در ایـــن خصـــوص اتخاذ 

نکرده اســـت.
باشـــگاه اســـتقلال امیـــدوار اســـت افزایش 
ســـهمیه بازیکنان خارجی در هیأت رئیســـه 

فدراســـیون فوتبال مصوب شـــود تـــا بتواند 
علاوه بر کوجـــو، یک بازیکـــن خارجی دیگر 

را جـــذب کند. 
اگر ســـهمیه اضافه شـــود احتمـــالاً بلانکو در 
اســـتقلال خواهد ماند تا استقلال از همین 
نیم فصـــل درگیر یک پرونده مالی ســـنگین 
با بلانکو نباشـــد. درباره رمضانی و کوشـــکی 
نیز شاید باشـــگاه استقلال بتواند با آسودگی 
بیشـــتری به توافـــق مالی با آنها دســـت یابد 
هرچنـــد که به هرحـــال کم هزینه بـــرای این 

بازیکنان نیز انجام نخواهد شـــد.
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طی روزهای اخیر 
نام های متعددی 
از بازیکنان خارجی 
برای حضور در 
ح  استقلال مطر
شده است از پرسی 
تائو بازیکن اسبق 
تیم های برایتون، 
اندرلخت و کلاب 
بروژ که مبلغ 1/5 
میلیون دلار دستمزد 
می خواهد تا چند 
بازیکن آفریقایی. 
جذب این بازیکنان 
مستلزم آن است 
که اولاً تکلیف 
خروجی ها مشخص 
شده و فهرست 
استقلال باز شود یا 
اینکه یک سهمیه 
اضافه شود و در 
مرحله بعد پول کافی 
تأمین گردد.

ت  پیشکســـو  ، نـــی بیا هین  شـــا
ت  ا د نتقـــا ا ه  ر بـــا ر د ل  ســـتقلا ا
چشـــمی این نظـــر را دارد: »به نظر 
مـــن چشـــمی درســـت می گویـــد. 
اســـتقلال در هر شرایطی باید برای 
پیروزی بازی کند، نـــه اینکه بگوید 
چـــون مقابـــل ســـپاهان مســـاوی 
کردیـــم نتیجـــه خوبـــی گرفته ایم. 
در ضمـــن اســـتقلال فقـــط مقابل 
ســـپاهان مســـاوی نکـــرده، برابـــر 
تیم هـــای انتهـــای جدولـــی نیز به 

تســـاوی رســـیده اســـت. هواداران 
از ایـــن شـــرایط ناراحت هســـتند. 
موســـیمانه در اســـتقلال تغییـــر و 
تحولـــی ایجـــاد نکـــرده اســـت. به 
لحـــاظ بدنـــی و ســـاختار دفاعی، 
شـــرایط تیـــم بهتر شـــده اســـت، 
ولـــی اینکـــه تیمـــی درســـت کرده 
باشد که به حریفان فشـــار بیاورد، 
اینطـــور نیســـت.« چطـــور بایـــد از 
ایـــن شـــرایط خـــارج شـــد؟ بیانی 
گفت:»بـــرای بیرون آمـــدن از این 

وضعیت همه چیز دست بازیکنان 
اســـت. برای ایـــن کار باید بیشـــتر 
تـــلاش کننـــد و باعث خوشـــحالی 
هـــواداران شـــوند. بـــرای من جای 
ســـؤال اســـت که وقتی از بازیکنی 
جوان به عنوان تعویضی اســـتفاده 
می شـــود، چرا خـــودش را نشـــان 
نمی دهـــد. ایـــن اتفـــاق بـــرای تیم 
بزرگـــی مثل اســـتقلال بد اســـت. 
بـــه نظر مـــن پرســـپولیس در چند 
بـــازی شکســـت خـــورد و بهتریـــن 

موقعیـــت برای اســـتقلال به وجود 
آمـــد کـــه خـــودش را بالا بکشـــد، 
امـــا انـــگار نه انـــگار ایـــن موقعیت 
را دارنـــد. به نظـــر من موســـیمانه 
کارایی خاصی در استقلال نداشته 
اســـت. اگـــر بحـــث خوب شـــدن 
ســـاختار دفاعی استقلال را مطرح 
می کننـــد، مربیانـــی مثـــل مهدی 
تارتـــار و مجتبی حســـینی بهترین 
ســـاختار  بحـــث  در  را  تمرینـــات 

دفاعـــی انجـــام می دهنـــد!«

تا امروز تحول بزرگی در 
استقلال مشاهده نشده است

بیانی: چرا 
بازیکنان جوان 

از فرصت های 
موسیمانه استفاده 

نمی کنند؟


